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    Zápis a usnesení z jednání MěV KSČM
ze dne 4.12.2013

Přítomno: viz presenční listina

Nepřítomni: Karabová, Prymus,

Program:

Závěr●

Vyhodnocení městské konference KSČM1.
Informace o závěrech a úkolech okresní konference2.
Úkoly z porady předsedů a Zpravodaje OV - Gabrhelik3.
Diskuse4.
Úkoly do dalšího období - usnesení5.

S. Gabrhelik: vyzval k vyhodnocení konference, kontrole usnesení a zápisu. Šuňal: seznámil s údaji a písemným1.
hodnocením průběhu konference. Celkově konference proběhla důstojně  a splnila cíl. Dokumenty, diskuse a volby
proběhli bez problémů. MěO KSČM je personálně stabilizovaná. V diskusi členů MěV bylo hodnoceno - prostory hezké,
občerstvení zajištěno. Diskuse na konferenci byla převážně zaměřena na diskusi o situaci ve městě se zastupiteli. MěV
děkuje s. Jurčágové za zajištění prostorů a občerstvení, tak všem př. ZO za zajištění delegátů, hostů a průběhu jednání.
Dobře byl vyřešen problém s pozváním hostů. Uspořádání stolů mohlo být vhodnější.
Gabrhelik – Cienciala podali ucelené informace o průběhu okresní konference, poukázali na obsahovou orientaci úkolů2.
převážně na hospodaření a příprava voleb 2014, účast a obsah vystoupení M.Ransdorfa a J.Kohlíčka. Dále seznámili
s návrhem MěO Karviná a volbou orgánů okresu. Důstojná účast delegátů za MěO zajištěna.
Gabrhelik – porada předsedů řešila podíl MěO KSČM na úhradu spotřeby energií v užívaných prostorech.3.
Diskuse:4.

Gabrhelik: Seznámil s průběhem a obsahem diskuse Gabrhelik-Šuňal-Jurčágová s Dr.M.Turjapem k obsahu
dopisu adresovaného předsedovi MěV po skončení městské konference. Sdělil, že byly prodiskutována
nejdůležitější témata spolupráce – vzájemné komunikace zastupitele s MěV.  M.Turjap považuje diskusi za
postačující k vyjasnění situace. Dále seznámil s doručením vytištěných interpelací a materiálů z jednání
zastupitelstva  s.M.Turjapem. Tyto materiály budou u př. MěV k dispozici zájemcům-členům MěO. Jedná se o
zápis průběhu jednání městského zastupitelstva ze dne 22.4.2013,17.6.2013 a 18.11.2013. Zápisy zahrnují
způsob hlasování, vystoupení s.M.Turjapa na jednáních a hlasování celého zastupitelstva. Interpelace jsou
zaměřeny na Nádražní podchod (7.12.2012), Financování sportu ve městě (1.11.2012) Nádražní podchod,
Soutěž o nejkrásnější nádraží v ČR (11.11.2013) a odpovědi vedení města na interpelace. Podklady obsahují
taky kopii článku v Horizontu (10.4.2012) – „Zastupitel: dítě má být doma“ autor D.Havlíková a reakce
zastupitele na lživé obsah článku (18.6.2012).

Přítomni členové MěV v diskusi jednotně ocenili způsob vystupování M. Turjapa na městské konferenci, jako i
aktivity na jednání MěZ – viz předané podklady.

Bažanovský: Potřebuji tiskopisy hlášení o konání ČS, průkaz pro E.Kišovou, kartičiky pro evidenci výběru ČP

Cienciala: Tiskopisy a kartičky k evidenci ČP  urgujeme již delší dobu-nutno okamžitě dodat.

Šuňal: Je potřeba rozhodnout o způsobu reakce MěV na dopis s. M.Turjapa. Je slušné na písemné oslovení
reagovat písemně.Přítomni členové MěV (Jurčágová, Nešporek, Cienciala, Bažanovský, Gabrhelik) se vyjádřili,
že na základě informace s. Gabrhelika o diskusi a vyjádření  samotného M.Turjapa  není nutná  písemná
reakce.

Mlýnek – Jurčágová: seznámili s posledními zasedáními komisí v roce 2013 9. A 13.12.

Gabrhelik: Hospodářský den 17.12.2013 v 11,hod. na MěV.  Požádal s. Ciencialu o možnost dát na www přání



k vánocům.

Cienciala: Seznámil s přípravou Tradičního posezení na konci roku a to dne 7.12.2013 v 16,oo hod na PZKO
Mosty. Požádal s. Jurčágovou a Šuňala o zpracování podkladu přání  občanům města k Vánocům a zaslání
pro umístění na www.

 

Závěr●

Úkoly-usnesení1.

 

 

Usnesení

 

MěV KSČM na jednání dne 4.12.2013

 

Bere na vědomí :1.

Informaci o konání a výsledcích okresní konference KSČM podanou s.Gabrhelikem a s. Ciencialou●

Informaci s. Gabrhelika o předání písemných podkladů zastupitele Dr. M.Turjapa MěV.●

Informaci s. Ciencialu o návštěvě s V.Guziura u příležitosti životního jubilea●

 

2. Ukládá:

Projednat na ČS ZO obsah jednání a zabezpečení účasti delegátů na městské a okresní konference.●

T:  prosinec - leden                                           Z: Př. ZO

 

Zpracovat a zveřejnit přání občanům k svátkům a novému roku do skřínek a na www●

      T: prosinec                            Z: Šuňal, Ciencila, Bažanovský

 

Zabezpečit účast všech hospodářů na hospodářském dni dne 17.12.2013 v 11,oo od na MěV●

                        T:  17.12.2013 v 11 hod  MěV                                      Z: Prymus, př. ZO a hospodáři ZO

    

Zpracovat přehled jubilantů pro rok 2014 a předat jej s. Gabrhelíkovi.●

T: leden 2014                           Z: Ing. Nešporek

 

 

Z rozpočtů ZO proplatit částku 50 kč/delegáta za účast na okresní konferenci.                                      T: leden●

2014                                        Z: př. ZO,

 

 



Účastnit se porady předsedů MěV na OV, zabezpečit tiskopisy a čl. průkaz Kišová,  projednat finanční záležitosti a možné●

organizační změny – viz MěV Karviná

Z: Př. MěV                                           T:  16.12.2013

 

Zapsal:   V.Šuňal

Nejbližší zasedání MěV  středa:     8.1.2014 v 16,oo hod.

Úkoly pro kontrolu:

z roku 2013 vypuštěny z další evidence MěV●


